



Questions and Answers #1 – CIC-157687

Question 1:	Will all the passengers need to be transported at the same time or will there be different times for each passenger?
Answer 1:	Yes, at the same time as per Appendix D – Statement of Work section D4.3 – b) up to 56 passengers.

Question 2:	What kind of vehicles do you prefer? Will you be looking for 12-15 seater vans, cars or buses?
Answer 2:	Both Appendix D – Statement of Work and the Basis of Payment mention buses as the required vehicle

Question 3:	Will there be passengers who will need handicap access vehicles?
Answer 3:	Yes as per mandatory evaluation criteria B : “The Bidder must have a minimum of one (1) vehicle in the operational fleet for persons with disabilities and/or who require wheelchair access, twenty-four (24) hours per day and seven (7) days per week.” and per Appendix D – Statement of Work section D10. (Accessibility).

Question 4:	Will the passengers be travelling with luggage?
Answer 4:	Yes, as per Appendix D – Statement of Work section D4.1.1 passengers will be travelling with their luggage.

Question 5:	Will the services be needed only on the weekdays?
Answer 5:	No. As per mandatory evaluation criteria C : “The Bidder must be available to provide transportation services to IRCC at all times (twenty-four (24) hours per day and seven (7) days a week) including statutory holidays upon request for up to 150 Asylum Claimants per day, as per the Statement of Work.” and per Appendix D – Statement of Work section D4.2.

Question 6:	How soon will we notified of the travel request?
Answer 6:	As per Appendix D – Statement of Work section D4.6 “the Contractor must ensure that there are a sufficient number of vehicles available at pick up locations to clients within twenty-four (24) hours after a request is made to the Project Manager.”

Question 7:	Would you like our financial submission submitted on the APPENDIX “E”, BASIS OF PAYMENT form?
Answer 7:	Yes, bidders must submit their financial proposal using the table found in Appendix “E” Basis of payment

Questions et Réponses #1 – CIC-157687

Question 1:	Est-ce que tous les passagers devront être transportés en même temps ou est-ce qu’il y aura des heures différentes pour chaque passager?
-------------	--



Réponse 1:	Oui, en même temps selon l'Appendice D – Énoncé Des Travaux – section D4.3 – b) jusqu'à 56 passagers.
Question 2:	Quel type de véhicule préférez-vous? Cherchez-vous pour une fourgonnette 12-15 places, des autos ou des autobus?
Réponse 2:	l'Appendice D – Énoncé Des Travaux et la Base de Paiement font mention qu'un autobus est le véhicule requis.
Question 3:	Est-ce qu'il y aura des passagers qui auront besoin de véhicules avec accès pour handicapé?
Réponse 3:	Oui selon le critère obligatoire B: « Le soumissionnaire doit disposer d'au moins un (1) véhicule dans la flotte opérationnelle pour les personnes handicapées et/ou nécessitant un accès en fauteuil roulant, vingt-quatre (24) heures par jour et sept (7) jours par semaine » ainsi que dans l'Appendice D – Énoncé Des Travaux – section D.10 (Accessibilité)
Question 4:	Est-ce que les passagers voyageront avec des bagages?
Réponse 4:	Oui, selon l'Appendice D – Énoncé Des Travaux D4.1.1 passagers voyageront avec des bagages.
Question 5:	Est-ce que les services seront uniquement requis les jours de semaine?
Réponse 5:	Non, selon le critère obligatoire C : « Le soumissionnaire doit être disponible pour fournir des services de transport à IRCC à tout moment (vingt-quatre (24) heures par jour et sept (7) jours par semaine), y compris les jours fériés, sur demande pour un maximum de 150 demandeurs d'asile par jour, conformément aux Énoncé des Travaux. » puis selon l'Appendice D – Énoncé Des Travaux – section D4.2.
Question 6:	Dans combien de temps serons-nous informés de la demande de voyage?
Réponse 6:	l'Appendice D – Énoncé Des Travaux section D4.6 – « l'entrepreneur doit s'assurer qu'il y a un nombre suffisant de véhicules disponibles aux lieux de prise en charge des clients dans les vingt-quatre (24) heures suivant une demande du gestionnaire de projet. »
Question 7:	Désirez-vous que notre soumissions financière soit soumise sur le formulaire ANNEXE E – BASE DE PAIEMENT?
Réponse 7:	Oui, les soumissionnaires doivent soumettre leur soumission financière en utilisant le tableau dans l'Annexe E – Base De Paiement.